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اسکن کنید

کاسه آبی را به پشتم، مادرم پاشید و رفت
تا که برگردم شنیدم، از غمم نالید و رفت

دیده بودم خواب مادر را شب میلاد من
لحظه ای آمد کنارم، صورتم بوســید و رفت

مادرم چندین بهار است، از کنارم رفته است
مثل مامور از بهشت، آمد مرا زایید و رفت

قوم و خویشانم مکرر، این خبر را می دهند
مادرت درخواب ما، حال تو را پرسید و رفت

من به قربانت، که هرجا رفته ای یاد منی
یاد تو هر نیمه شب، روی مرا پوشید و رفت

شــعر زیبایی  به عشــقش گفته بودم که ندید
آمد او اما شبی بر شعر من بالید و رفت 

مادرم رفته ولی، در خاطراتم مانده است
روز مادر، چشم او، آمد بمن خندید و رفت
تقدیم به مادرانی که آسمانی شدند

میلاد با سعادت همسر و مادر شهیدان حضرت فاطمه الزهرا)س( و روز زن و مادر بر همه مادران،  
مادران شهداء، جانبازان و ایثارگران بویژه مادر ۹ شهید حاجیه »صفیه گلزاری« مبارک باد
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خبر

سرمقاله

اندرحکایت افسانه های زنده؛

از جنوب تا آسمان
که  نباشد  اغراق  شاید 
زمانی  در  امروز  بگوییم 
که  می کنیم  زندگی 
شرف  و  ایثار  افسانه های 
ایضا  و  ازخودگذشتگی  و 
از  دلاوری  و  وطن خواهی 
آمده اند  بیرون  تاریخ  عمق 
و همینجا کنار ما و بر این 
خاک آسمانی درحال حیات هستند، بدون اینکه گاهی 
از وجودشان با خبر شویم. مردان و زنانی از جنس و تبار 
والاترین و ارزشمندترین  عناصر تاریخسازِ تاریخ اسلام و 
از  یادآوری می کنند  به ما  این کهن دیار آشنا و والا که 
کدام ریشه و تبار، این رشتۀ روشنایی آغاز شده و چگونه 
ادامه یافته است. فقط کافی است گاهی از چرب و شیرینِ 
زندگی و هیاهوهای روزمرگی مان فاصله بگیریم و کمی 
جستج وجو کنیم در پیرامونمان تا بیابیم انسان هایی که 
معنای واقعی مقام انسانیت اند و بی سروصدا و بی تکلف 
در زمین  ترجمان عینی حجت های خداوند  ما،  کنار  در 
زنده جاوید،  و  گواه  جانِ  امثالِ  که  همان هایی  هستند. 
بودنشان  در  درنگ  با  و  آن هاست  غافلۀ  از  »سلیمانی«، 
امثال  از  خاک  این  که  شنید  را  بشارت  این  می شود 
افلاکیانی چون »سلیمانی« کم نداشته و ندارد و برای حفظ 
این حرم عظیم چه جان های شیفته ای، شیدایی کرده اند 
و خواهند کرد. چندی پیش بود که در یک فراغت تصادفی 
از روزمرگی، آگاه شدم از وجود یکی از همین افسانه های 
زنده در جایی در جنوب ایران. در جزیرۀ هرمزِ نازنین و زیبا 
که حالا حس می کنم با بودن این افسانۀ زیبا در آن جزیره، 
انگار این جزیره نه در جنوب ایران که در آسمان هاست. 
افتخار،  این  از  غره  رستگاران،  این  بازماندگان  که  جایی 
سربلند و سرافراز ولی خاموش، پایورانه و پایمردانه، چونان 
همان روز اولی که پای در این راهِ نورانی گذاشتند، پای 
وطن خواهانه  و  انقلابی  بلند  انگاشته های  و  اعتقادات 

خویش ایستاده اند.
حاجیه »صفیه گلزاری«؛ همسر، خواهر و دختر شهیدان 
گلزاری به همراهِ جمعی از فرزندان و برادران و خواهران، 
مجموع خانواده شهید و ایثارگری را تشکیل می دهند که 
بدون هیچگونه منت و چشمداشتی با تقدیم ۹ شهید در 
جزیرۀ هرمز زندگی می کنند. شهیده فاطمه نیک، دختر 
فاجعۀ  در  را  که جان خود  بود  آخرین شهیدی  خانواده 
از دست داد و قبل  جنایات آل سعود در سال ۶۶ مکه 
از وی، شهیدان علی و محمد گلزاری در عملیات فتح 
المبین، شهیدان محمد شفیع مدنی و موسی درویشی در 
عملیات خیبر، عبدالله دریانورد و غلام گلزاری در عملیات 
والفجر ۸، حرّ درویشی در عملیات کربلای ۴ و عبدالحسین 
تا  را  افتخار  پر  راه  این  درویشی در عملیات کربلای ۵، 
سرخ و سرافراز،  لاله های  گلزار  این  از  پیمودند.  شهادت 
دو جانباز و یک ایثارگر هم مانده اند تا روایتگر حماسۀ 
بی بدیل فرزندان مظلوم اما دلاور خمینی در دفاع مقدس 
و همه جانبۀ این ملت باشند، که این خانواده از دردانه های 
آنان است. براستی چگونه می شود گُم کرد راه را وقتی راه 
را چنین نورانی و چراغانی کرده اند؟ مگر می شود دل به این 
خاک نبست وقتی از جنوب تا شمالش به برکت وجود 
چنین دلداران دلاوری بر ورای ابرها و بال فرشتگان است؟ 
ای کاش مسئولان بدانند حرمت خاک تربت این حرم را... 
همان حرمی که سلیمانی بزرگ در وصیتش زنهار داده اگر 
سقوط کند مابقی حرم ها هم سقوط می کنند... شادمانم از 
اینکه از مردم و ملتی هستم که در ایستادگی برای حفظ 
این حرم، افسانه هایی چنین را به عالمِ واقع آورده اند و 
قطعا با دست و قلمم و با تمام توانم در حفظ و حراست 
از منافع این ملت و این راهِ نورانی، خواهم کوشید تا کمی 
و فقط کمی از رسالتی که چنین افسانه هایی به دوش من 

و قلمم گذاشته اند را ادا کرده باشم.

خبر اول

»احمد وحیدی« -وزیر کشور- با صدور ابلاغیه ای خطاب 
به وزیران علوم، تحقیقات و فناوری، بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی و آموزش و پرورش و رییس دانشگاه 
آزاد اسلامی بازگشایی کلاس های درس دانشگاه ها و 

مدارس را ابلاغ کرد.
در ابتدای ابلاغیه احمد وحیدی خطاب به وزیران علوم، 
بهداشت، آموزش و پرورش و رییس دانشگاه آزاد اسلامی 
آمده است: »پیرو مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا و ابلاغ 
رییس جمهور، کلاس های درس تمامی دانشگاه های 
وابسته به وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی، دانشگاه آزاد 
وزارت  به  وابسته  مدارس  و  اسلامی 
برگزاری  ویژه  به  پرورش  و  آموزش 
های  نامه  پایان  دفاع  و  امتحانات 

صورت  به  باید  تحصیلی 
حضوری برقرار شود.«

ابلاغیه  این  در  وی 
است:  کرده  تاکید 
نامه  شیوه  »رعایت 
بهداشتی  های 

)استفاده از ماسک و رعایت فاصله اجتماعی( ضروری 
است.«

وزیر کشور و فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد ملی مقابله 
با کرونا در این ابلاغیه همچنین آورده است: 
»مسوولان دانشگاه ها و روسای ادارات 
آموزش و پرورش و مدیران مدارس در 
این  اجرای  به  سراسر کشور موظف 
فرمایید  دستور  هستند.  ابلاغیه 
قرارگاه  مصوبه  تحقق  گزارش 
عملیاتی ستاد ملی اعلام شود.«

»عبدالرسول پورعباس« -رئیس سازمان سنجش آموزش 
کشور- در مورد کنکور و مصوباتی در خصوص کاهش سهم 
آن در نظام سنجش آموزش کشور گفت: طی سال های 
آینده ما دیگر کنکور به شیوه سابق نخواهیم داشت بلکه 
یک نظام سنجش ورود به دانشگاه که شامل دو بخش 

است را اجرایی خواهیم کرد.
 عبدالرسول پورعباس ادامه داد: نظام سنجش دو مرحله ای 
و   پرورش  و  آموزش  در  کشوری  یکپارچه  آزمون های  را 
آزمون های کشوری در سنجش تشکیل خواهد داد، ملاک 
پذیرش و ورود به دانشگاه نیز این دو سنجش خواهد 
بود،   از این رو کنکور را حذف شده در نظر بگیرید، سوابق 
تحصیلی و آزمون سنجش به شکل هوشمند و در تعدد 
قابل قبول از سوی آموزش و پرورش و سازمان سنجش در 

راستای تقویت این دو سازمان طراحی خواهد شد.
وی در پاسخ به این سوال که آیا با افزایش سهم سوابق 
تحصیلی به عدالت آموزشی نزدیک خواهیم شد، گفت: 
برای رسیدن به عدالت آموزشی باید بتوانیم امتحانات 
هوشمند را در این کشور برگزار کنیم آنچه آن روزها تحت 
عنوان امتحانات متعدد می گفتیم امروز عملیاتی خواهد 
شد، چرا که امروزه نیز فناوری آن در کشور موجود است و 

در آینده در مورد جزییات آن بیشتر صحبت خواهیم کرد.
پورعباس ضمن ابراز امیدواری در خصوص اجرای طرح 
امتحانات هوشمند ظرف دو و نهایت سه سال آینده گفت: 

با تکرار، تعدد و تنوع آزمون ها هم کیفیت آموزش بالا 
خواهد رفت و این موضوع اثر مثبت بر روی آموزش داشته 

و هم مافیای کنکور حذف خواهد شد.
آمده  پیش  تعارضات  مورد  در  سنجش  سازمان  رئیس 

در سال جاری در مورد تفاوت اهداف آموزشی آموزش و 
پرورش و سازمان سنجش گفت: درجلسه ای که با وزیر 
آموزش و پرورش داشته ایم بر این نکته تاکید شد که در 
راستای هم سو کردن هر دو سازمان در جهت ارائه خدمات 

بهتر و برجسته تر به دانش آموزان گام برداریم.
وی در مورد جزییات این همراهی و هم سویی گفت: 
مهمترین امر بیشتر در مسیر محتوا سازی و اجر است 
سوالات  که  بریم  پیش  شکلی  به  را  محتواسازی  اگر 
این  باشد  پرورش  و  آموزش  کتاب های  درچارچوب  ما 

تعارضات پایان خواهد یافت.
رئیس سازمان سنجش گفت: ما برای سال ۱۴۰۱ این کار 
را شروع کرده ایم و به امید خدا با طرح سوالات مفهومی، 
محتوایی و در واقع متکی به محتوای کتاب های درسی و 
نه خارج از آن باید هم زمان در آموزش و پرورش و سنجش 

تلاش کنیم.
وی در پایان با اشاره به این موضوع که باید فاصله خود را با 
سوالات کلیشه ای زیاد کنیم بر این نکته تاکید کرد که باید 
به نقطه ای برسیم که صد در صد سوالات ما محتوایی و 
متکی به کتب درسی باشد که این موضوع به طور طبیعی 

تعارضات موجود را از میان خواهد برد.

»وزیر کشور« خبر داد:

مصوبه بازگشایی مدارس و دانشگاه ها ابلاغ شد

سرپرست   - هاشمی«  محمد  »مهندس 
مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
پیشنهادی  درخصوص مصوبات  بهداشت- 
به  کرونا  ملی  ستاد  در  تصویب  جهت 
بهمن  اول  مورخ  جمهور،  رییس  ریاست 
۱۴۰۰، عنوان کرد: بر این اساس، با توجه به 
لزوم آمادگی کامل مراکز درمانی مقابله با 
کرونا؛ اجرای ماده ۲۷ قانون جمعیت مبنی 

بر به کارگیری خانم های پزشک دارای فرزند در محل سکونت به مدت ۶ ماه به 
تعویق می افتد و مطابق روال قبلی وزارت بهداشت خدمت می کنند.  

بنابر اعلام وبدا، وی افزود: همچنین، ستاد مصوب کرد که واکسیناسیون گروه 
سنی ۵ تا ۱۱ سال در سراسر کشور به صورت پلکانی و با رضایت والدین آغاز شود.

سرپرست مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت بیان کرد: فعالیت 
مدارس نیز به قوت خود باقی بوده و تعطیل نیستند و چنانچه ستاد ملی کرونا 

تصمیمات جدید اتخاذ کند، اعلام خواهد شد.

-رییس  هادیانفر«  کمال  سید  »سردار 
پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا- از تغییر 
کارت  خودروها خبر داد. سردار سید کمال 
در  تأخیر  درباره  گفت وگویی  در  هادیانفر 
چاپ کارت خودروها اظهارکرد:  کارت خودرو 
دارای یک چیپ است که با توجه به اینکه 
یک  است،  وارداتی  اقلام  جزو  چیپ  این 
مقدار عقب افتادگی در تامین آن ایجاد شد 

که البته الان این مشکل حل و چیپ ها ترخیض شد و روزانه حدود ۱۰۰ هزار کارت 
تامین می شود.

وی ادامه صحبت های خود گفت:  البته ما در برنامه ریزی جدید چیپ را از فرآیند چاپ 
کارت خودرو حذف کردیم و به جای آن، از بارکد سه بعدی استفاده کردیم تا دیگر وابستگی 
به واردات نداشته باشیم. برای خواندن این بارکدها نیز دست افزارهای پلیس را به روز 
کردیم و مأموران پلیس با اسکن این کد می توانند تمام اطلاعات اعم از وی آی ان، شماره 

شاسی، موتور و ... را استخراج کنند.

»وزارت بهداشت« اعلام کرد:

آغاز واکسیناسیون کرونا برای
 سنین ۵ تا ۱۱ سال 

»رئیس سازمان سنجش آموزش کشور« خبر داد:

دیگر کنکــور نداریم

»رییس پلیس راهور« خبر داد:

بزودی کارت های خودرو 
تغییر می کند

حوادث و انتظامیبهداشت و سلامت

آموزش

»احمد وحیدی« -وزیر کشور- با صدور ابلاغیه ای خطاب به وزیران علوم، تحقیقات و فناوری، بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی و آموزش و پرورش و رییس دانشگاه آزاد اسلامی بازگشایی کلاس های درس دانشگاه ها و 

مدارس را ابلاغ کرد.

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا بویژه شهید 
علیرضا اکرمیه و پدر، مادر و برادرش را گرامی می دارد
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اجتماعی

رفاه

»سخنگوی کمیسیون تلفیق 
بودجه 1401« خبر داد:

افزایش سن بازنشستگی
 منتفی شد

»رحیم زارع« -سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱- از 
مخالفت این کمیسیون با افزایش سن بازنشستگی خبر 
داد. وی با اعلام این خبر گفت که خرید خدمت سربازی 
مشمولان خارج از کشور هم پیشنهاد یکی از نمایندگان 
بوده که نهایی نیست و باید نظر ستاد کل نیروهای مسلح 

هم دریافت شود.
کمیسیون تلفیق اعلام کرده دولت برنامه ای درباره خرید 
سربازی ارائه نداده بود و از آنجا که نظر نیروهای مسلح 
در این مورد گرفته نشده، تأکید شده این مصوبه با رعایت 
اصل ۱۱۰ قانون اساسی باشد. مصوبات کمیسیون تلفیق 
بودجه باید در صحن علنی و شورای نگهبان بررسی شود. 
همچنین پیشنهاد خرید سربازی مشمولان داخلی به علت 

هزینه بالا، رأی نیاورد.
مشمول  کارگاه های  کرد  مصوب  تلفیق  کمیسیون 
کارفرمایانی  بیمه  سهم  پرداخت  از  معافیت  قانون 
از  کمتر  و  سال   ۵ و  دارند  کارگر  نفر   ۵ حداکثر  که 
بیمه  معافیت  مشمول  می گذرد،  فعالیتشان  از  آن 
هایی  کارگاه  برای  مصوبه  این  باشند.  درصدی   ۲۰
این  دارند،  کارگر  بیشتر  یا  و ۵  از ۵ سال  بیش  که 

معافیت ۳ درصد کمتر است.
وزارت نیرو مکلف شد متوسط بهای انرژی برق تحویلی 
و  اساسی  فلزات  مس،  آلومینیوم،  فولادی،  صنایع  به 
کانی های فلزی، واحدهای پالایشگاهی و پتروشیمی را بر 
مبنای متوسط نرخ خرید انرژی برق از نیروگاه های دارای 

قرارداد تبدیل انرژی محاسبه و دریافت کند.

نگاه

هدف هر جامعه ای به حداکثر رساندن رفاه اجتماعی است 
و رفاه اجتماعی تابعی از درآمد سرانه، توزیع عادلانه درآمد، 
بهبود سطح امکانات آموزشی، بهداشتی، رفاهی و میزان 
مشارکت اجتماعی، اقتصادی، فرهنگی و سیاسی مردان و 

زنان و... می باشد.
بنابراین یکی از مباحث اساسی در زمینه توسعه، میزان 
بهره گیری درست و منطقی از توانایی ها و استعدادهای 
نیروی انسانی هر جامعه است. در شرایطی که مشارکت زنان 
برای دستیابی به توسعه اقتصادی می تواند ضروری باشد. هر 
چه کشور توسعه یافته تر باشد، شکاف بین توسعه یافتگی 

زنان و مردان کاهش می یابد. 
از این رو بهبود وضعیت زنان جزو الزامات اصلی در بهبود 
شاخص های توسعه در جامعه بوده و یکی از شاخص های 
و  آموزش  زنان،  اقتصادی  مشارکت  روی  بر  تاثیرگذار 
توانمندسازی زنان است. به هر میزان بر روی آموزش و 
اثر  برنامه ریزی و سرمایه گذاری شود،  زنان،  مهارت آموزی 

مستقیم و غیرمستقیم بر روی مشارکت اقتصادی کشور دارد.
به هر میزان که در جامعه زن باسواد بیشتر باشد، به همان 
افزایش پیدا می کند.  آنان نیز  میزان مشارکت اقتصادی 
موفقیت زنان در جامعه نه تنها سبب سودهای اقتصادی 
می شود بلکه منافع اجتماعی و فرهنگی هم ایجاد می کند. 
از سوی دیگر، مهارت در تنظیم خانواده که مهمترین رکن 
بهره وری اقتصادی است، به حد قابل قبولی به زنان خانواده 

وابسته است. 
مشارکت زنان در هزینه کرد درآمد خانواده، تغییر و اصلاح 
بر نحوه مصرف خانواده،  زنان  رفتارهای مصرفی، نظارت 
جهت دهی در مصرف و ایجاد انضباط اقتصادی در مرحله 
اول، بهره وری اقتصادی خانواده را بهبود می بخشد و در مرحله 

دوم، فرآیند توسعه اقتصادی جامعه را بهبود می بخشد. 
الگوی مصرف خانواده و تربیت  بهبود  از دو کانال،  زنان 
هوشمندانه، بهره وری اقتصادی خانواده را افزایش می دهند 
که این خود عامل محرکی در رشد اقتصادی جامعه است. 

سهم  آوردن  بدست  دنبال  به  که  سازمان هایی  بنابراین 
بیشتری از بازار رقابتی هستند باید در سیاست گذاری ها 
و برنامه ریزی های خود توجه ویژه ای به جایگاه و نقش زن 

داشته باشند.
با توجه به توضیحات فوق، موارد موانع توسعه ای که 
آوردن  بوجود  باعث  می شود،  مربوط  کشور  ساختار  به 
جمله  از  است.  شده  زنان  مشارکت  برای  مشکلاتی 
موانع توسعه ای، می توان به موانع اجتماعی، فرهنگی 
راهکارهایی  است  لازم  بنابراین  کرد.  اشاره  اقتصادی  و 
برای رفع این مشکلات و نهادینه کردن مشارکت زنان 
در اجتماع اعمال شود. در نتیجه در این زمینه باید به 
ویژه ای  توجه  زن  وجودی  ظرفیت های  و  مثبت  نقاط 
کنیم و تصمیم گیری و مدیریت او را محدود نکنیم و 
توجه بیشتری به نقش او در خانواده و تصمیم گیری های 
خانواده کنیم و در برنامه ریزی ها و الزامات نظام اداری، 
آن ها  در  که  بگیریم  نظر  در  را  فعالیت هایی  زنان  برای 

موثرتر، کارآمدتر و پررونق تر باشند. 
همچنین دولتمردان کشور باید با سیاست گذاری های خود، 
فضای لازم را برای بوجود آمدن چنین سازمان های فراهم 
کنند. یعنی از یک طرف سازمان های مردمی ایجاد شود و از 
طرف دیگر نظام اداری، زمینه های پشتیبانی و حمایت های 
حقوقی، سیاسی و اجتماعی را فراهم کنند. سخن آخر اینکه 
نقش زنان در توسعه اقتصادی را باور کنیم و موانع قانونی 

مشارکت زنان در اقتصاد را از میان برداریم.

حکایتِ حضور موثر زنان؛

الزامِ مشارکت نیمی از جامعه در راه توسعه اقتصادی

انرژی کشاورزیتولید و تجارت

هشت ماهه امسال، سهم پتروشیمی و میعانات گازی و معدن و صنایع معدنی از 
کل صادرات غیرنفتی بیش از ۹۰ درصد بوده و بخش کشاورزی-صنایع غذایی صنعت 
)کلیه صنایع تولیدی به جز صنایع فوق( و فرش-صنایع دستی مجموعا کمتر از ۱۰ درصد 
صادرات غیرنفتی را به خود اختصاص داده اند. بر اساس جدیدترین آمار منتشر شده از 
سوی وزارت صنعت، معدن و تجارت )صمت(، در هشت ماهه امسال مجموع صادرات 
غیرنفتی شامل پتروشیمی و میعانات گازی، معدن و صنایع معدنی، کشاورزی و صنایع 
غذایی، فرش و صنایع دستی و صنعت )کلیه صنایع تولیدی به جز صنایع فوق(، ۸۴ 
میلیون و ۷۲ هزار تن به ارزش ۳۱ میلیارد و ۵۱ میلیون دلار بوده است. بیشترین سهم 
این صادرات مربوط به پتروشیمی و میعانات گازی است که ۵۴.۸ درصد )به لحاظ 
وزنی( کل صادرات غیرنفتی را به خود اختصاص داده است. معدن و صنایع معدنی نیز 
با ۳۵.۴ درصد در رتبه دوم قرار دارد. این دو بخش به لحاظ ارزشی نیز سهم ۵۳.۱ و ۲۶.۶ 
درصدی داشته اند. میزان صادرات پتروشیمی و میعانات گازی و معدن و صنایع معدنی 
در هشت ماهه اول امسال به ترتیب ۴۶ میلیون و ۱۰۰ هزار تن معادل حدود ۱۶ میلیارد 
و ۴۹۸ میلیون دلار و ۲۹ میلیون ۷۵۴ هزار تن معادل هشت  میلیارد و ۲۴۷ میلیون 
دلار بوده است. وزن و ارزش صادرات بخش پتروشیمی به ترتیب ۹.۷ و ۴۳.۵ و وزن و 

ارزش صادرات مواد معدنی هم ۱۳.۸ و ۱۰۴.۶ درصد رشد داشته است.

وزارت جهاد کشاورزی در نامه ای به مدیر کل دفتر مقررات صادرات و واردات وزارت صمت 
مجوز ترخیص ۹۰ درصدی کالاهای اساسی مشمول ارز نیمایی را ابلاغ کرد. »عباس عسکر 
زاده« -معاون توسعه بازرگانی وزارت جهاد کشاورزی- در نامه ای به عباسپور مدیر کل محترم 
دفتر مقررات صادرات و واردات  وزارت صمت  مجوز ترخیص 90 درصدی کالاهای اساسی 
مشمول ارز نیمایی را ابلاغ کرد. متن این نامه به شرح زیر است. »جناب آقای عباسپور  
مدیر کل محترم دفتر مقررات صادرات و واردات  موضوع: ترخیص 90درصدی کالاهای 
اساسی پیرو احتراماً، نامه شماره 4944/500/99 مورخ 19/8/1399 این معاونت »موضوع 
ترخیص 90 درصدی نهاده های پایه و واسط بخـش کشاورزی« با عنایت به اجرای قانون 
تمرکز و انتقال وظایف بازرگانی به این وزارت و نظر به اهمیت تامین کالاهای اساسی و 
تسهیل ترخیص اقلام مذکور مقتضی است دستور فرمائید علاوه 392 کد تعرفه اعلامی 
در نامه مذکور، ترخیص 90 درصدی کالاهای اساسی مشروحه جدول پیوست به استناد 
نامه شماره 3397 مورخ 17/01/1400 معاون محترم اقتصادی رئیس جمهور موضـوع 
تصمیمات جلسـه 214 ستاد هماهنگی اقتصادی دولت مورخ 15/01/1400( به مراجع ذیربط 
جهت اجرا منعکس شود. شایان ذکر است در فهرست 392 کد تعرفه )موضوع نامه شماره 
4944/500/99 مورخ 19/8/1399 برای اقلامی که دارای گروه کالایی 24 یا بیشتر هستند 

ترخیص صرفا به صورت موردی و تایید وزارت جهادکشاورزی امکان پذیر خواهد بود.«

شدت مصرف انرژی در ایران از سال ۲۰۱۱ تا ۲۰۱۹ برخلاف نمودار جهانی که با 
حرکتی کاهشی روبه رو بوده است، یک روند صعودی را طی کرده و در سال ۲۰۱۹ 
نسبت به سال ۲۰۱۱ به ۳۳ درصد رشد رسیده است و اگر مصرف سوخت در کشور 

با همین روند ادامه پیدا کند، ایران واردکننده سوخت خواهد شد.
در سال ۲۰۱۹ مصرف انرژی )بدون احتساب سوخت های تجدیدپذیر و هسته ای( 
در ایران حدود پنج برابر میانگین مصرف انرژی در جهان بوده است. بهره وری 
پایین انرژی و عدم اجرای طرح های بلندمدت مدیریت مصرف در کشور با وجود 
اقدامات مستمری که در حوزه تولید و تامین انرژی انجام می شود، گویای ایجاد 

یک نابرابری قریب الوقوع در تراز بین تولید و مصرف است.
آمارها حاکی از آن است که شدت مصرف انرژی در ایران از سال ۲۰۱۱ تا ۲۰۱۹ 
برخلاف نمودار جهانی که با حرکتی کاهشی روبه رو بوده است، یک روند صعودی 

را طی کرده و در سال ۲۰۱۹ نسبت به سال ۲۰۱۱ به ۳۳ درصد رشد رسیده است.
در سبد سوخت به طور مشخص بنزین و نفت گاز که یکی از اهرم های راهبردی 
در بازار انرژی را به خود اختصاص می دهند، مدیریت و سازماندهی آن در بخش 
مصرف یکی از دغدغه های مهم امروز شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های 

نفتی به عنوان متولی اصلی در تامین و توزیع این سوخت به شمار می رود.

مجوز وزارت جهادکشاورزی برای 
واردات ۹۰ درصدی کالاهای اساسی

زنگ خطر واردات سوخت با ادامه 
شدت مصرف انرژی

سهم کم تر از ۱۰ درصدی صنعت، 
کشاورزی و فرش از صادرات غیرنفتی

هدف هر جامعه ای به حداکثر رساندن رفاه اجتماعی است و رفاه اجتماعی تابعی از درآمد سرانه، توزیع عادلانه 
درآمد، بهبود سطح امکانات آموزشی، بهداشتی، رفاهی و میزان مشارکت اجتماعی، اقتصادی، فرهنگی و سیاسی مردان و 

زنان و... می باشد.

سارا نصرتی 

 نویسنده و مترجم

لغو اخذ سود از دیرکرد اقساط وام ها در دستور کار بانک مرکزی قرار گرفت
مدیرکل روابط عمومی بانک مرکزی اعلام کرد: موضوع چگونگی لغو اخذ سود از دیرکرد اقساط وام ها و تسهیلات 
بانکی که از دغدغه های مهم مراجع عظام تقلید در دیدار رئیس کل بانک مرکزی در سفر به قم بود، اما در جلسه 
هیات عامل بانک مرکزی بررسی شد. اتخاذ تدابیر اجرایی لازم دراین باره به طورجدی در دستور کار اعضای هیات 

عامل بانک مرکزی قرار گرفت.
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استان ها
تخریب بناهای حریم رودخانه کرج از دستگاه قضا آغاز شد

پس از گذشت پنج روز، وعده رئیس دستگاه قضا عملی شد و بنای مربوط به قوه قوه قضاییه در بستر رود کرج، 
به عنوان اولین مکان در منطقه، تخریب شد. چندین دستگاه  دولتی و حکومتی و همینطور افراد عادی در بستر 
رودخانه کرج اقدام به ساخت و ساز غیرمجاز کرده اند، پس از تخریب ویلای متعلق به دستگاه قضا اینک نوبت 

آن هاست.

اصفهان

طی حکمی از سوی »سیدرضا مرتضوی« -استاندار اصفهان- 
سید فضل اله هاشمی بعنوان شهردار جدید شهر خورزوق 

منصوب گردید.
روز گذشته، آئین تکریم و معارفه شهرداران قبلی و جدید 
شهرخورزوق در آستانه فرا رسیدن سالروز ولادت حضرت 
فاطمه زهرا)س( و روز زن، باحضور حاجی دلیگانی نماینده 
مردم شریف شاهین شهر و میمه و برخوار، مهندس قاسمی 
کشو،  منطقه ۵  مهندسی  کل  اداره  در  دفاع  وزیر  معدن 
مهندس ذاکری مدیرکل دفتر امور شهری استانداری، دکتر 
دادگستری  رئیس  پور  و موسوی  فرماندار  قربانی  محمد 
حجت الاسلام  برخوار،  شهرستان  دادستان  تدبیری  کامیر 
والمسلمین حاج آقا حق شناس امام جمعه و تنی چند 
خورزوق،  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  جماعت،  ائمه  از 
سرهنگ شیری مدیرعامل شرکت تعاونی مسکن هوانیروز، 
سرهنگ خلیلی فرماندهی نیروی انتظامی شهرستان برخوار، 

شهردار دولت آباد، مقامات و روُسای ادارات دولتی معتمدین 
محلات، نماینده های اهالی شهرخورزوق و محله های اسلام 
آباد، دلیگان، سیمرغ، نماینده رسانه ها و سیمای جمهوری 
کارکنان  ورزشی،  فرهنگی  اجتماعی،  فعالان  اسلامی، 
شریف و زحمت کش شهرداری و آتش نشانی شهر خورزوق 
و  والامقام  و شهدای  ایثارگران  خانواده های  از  و جمعی 
بسیجیان آئین تودیع مهندس احتشام زاده شهردار قبلی 
جدید  شهردار  بعنوان  هاشمی  فضل اله  سید  معارفه  و 

شهرخورزوق برگزار شد.
در این مراسم باشکوه که در تالار گل گندم برگزار گردید، پس 
از تلاوت آیاتی از قرآن کریم و نواخته شدن سرود مقدس 
جمهوری اسلامی، حاج آقا حق شناس امام جمعه شهر 
خورزوق ضمن خوش آمدگویی به حاضران در این مراسم، از 
خدمات ارزشمند احتشام زاده شهردار پیشین خورزوق تقدیر 
بویژه شورای  از مسئولان  مردم  انتظارات  پیرامون  و  کرد 
اسلامی شهر و شهرداری سخن گفت و از مسئولین خواست 

به نحو شایسته ای به وظایف خود عمل کنند.
آقای علی فتحی رئیس شورای اسلامی شهر خورزوق نیز در 
ارتباط با انتخاب شهردار جدید که از بهترین نیروهای جوان، 
موُمن و متخصص می باشد سخن گفت و افزود: امیدواریم 
حضور ایشان در شهرداری خورزوق منشاُ خیر و برکت باشد 

و بدون دغدغه و در آرامش کارها پیش برود.
ارزنده  خدمات  از  خورزوق  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
مهندس قديري سرپرست شهرداری در طول ۵ ماه گذشته 
تشکر و قدردانی کرد و گفت: ایشان با شجاعتی مثال زدنی 
مسئولیت خطیر سرپرستی شهرداری را برعهده گرفت و با 

خدمات شایسته  خود باعث پیشرفت و رونق شهرمان شد.

وی در ادامه ابراز امیدواری کرد که با استعانت از خداوند 
متعال و کمک اعضای شورا و شهردار جدید بتوانند بگونه ای 
وظایف شان را به اجرا درآورند که حق مطلب اهالی به ویژه 

همشهریان سیمرغ را ادا نمایند.
از پخش کلیپ عملکرد چهار ساله شهردار قبلی و  پس 
شورای اسلامی آقای حاجی دلیگانی طی سخنان مبسوطی 
مباحث  به  و  پرداخت  سیزدهم  دولت  بودجه  بحث  به 
اقتصادی، ثبات اقتصادی، جلوگیری از تورم افسار گسیخته 
ادامه  در  و  کرد  اشاره  قبلی  دولت  بدهی های  پرداخت  و 
اعضای  و  قبلی  شهردار  زاده  احتشام  مهندس  تلاش  از 
شورای اسلامی دوره پنجم تجلیل نمودو انتخاب مهندس 

سیدفضل اله هاشمی شهردار جدید را تبریک گفت.
مهندس ذاکری مدیر کل دفتر امور شهری استانداری با 
اشاره به اهمیت شهرسازی و خلاقیت شهرداران در بحث 
رقابت شهرسازی و درآمدهای پایدار اظهار کرد: شهر تاریخی 
و کهن خورزوق مهد فرهنگ و هنر و تولید صنایع دستی 
به  باید  شهر  اسلامی  شورای  و  شهردار  و  است  اصفهان 
خواسته های مردم اهمیت قائل شوند و بتوانند نیازهایشان 
را در حد توان برآورده سازند زیرا مردم ولی نعمت های ما 

هستند. 
با  مراسمی  جدید طی  و  قبلی  شهرداران  از سخنان  بعد 
اهداء لوح تقدیر و قاب های مزین به منبت و خاتم کاری 
دست هنرمندان خورزوقی از مهندس احتشام زاده شهردار 
خورزوق  شهرداری  قبلی  سرپرست  قديری  مهندس  و 
جدید  شهردار  هاشمی  سیدفضل اله  آمد.  عمل  به  تقدیر 
و  ساخت  مدیریت  تخصصی  دکترای  دارای  شهرخورزوق 
پروژه های دانشکده عمرانی از دانشگاه آزاد اسلامی نجف 

آباد، کارشناس ارشد مهندسی عمران، ژئوتکنیک دانشگاه 
عمران دانشگاه آزاد اسلامی نجف آباد، کارشناس مهندسی 

عمران از دانشگاه عمران سراسری یزد می باشد.
همچنین پیش از این در کارنامه مدیریتی ایشان پروانه 
نظارت و اجرای عمران سازمان مهندسی ساختمان اصفهان، 
سازمان عمران شهرداری اصفهان، پروژه  تقاطع غیرمسطح 
سه راه ملک شهر، مشاور، در مهندسین مشاور هگزا، پروژه  
میدان و زیرگذر امام علی)ع( اصفهان،  کارشناس عمران 
شهری اصفهان، مسئول عمران شهرداری منطقه ۱۲ شهر 
شهر   ۱۲ منطقه  شهرداری  عمران  اداره  رئیس  اصفهان، 
معابر  سازی،  خیابان  شهری،  پروژه های  اجرای  اصفهان، 
شهری، ساختمان های مسکونی، تجاری،  فرهنگی، ورزشی 
و خدماتی، بوستان های عمومی و محلی، محوطه.سازی 
شهری، زهکشی ودفع آب های سطحی،  عضویت در هیئت 
مدیره انجمن حفاری بدون تراشه و مسئول برنامه ریزی 
پایگاه مقاومت بسیج شهرداری منطقه ۱۲ شهر  و مالی 

اصفهان به چشم می خورد .

در آیین تکریم و معارفه شهرداران شهر خورزوق؛

شهردار جدید خورزوق معرفی شد

تهرانمازندران فارس

در دیدار اخیر محمد هادی ایمانیه استاندار فارس و حسین حسین زاده 
نماینده شهرستان های لارستان، خنج، گراش و اوز در مجلس شورای اسلامی 
مصوبه مهم و دستورات لازم از سوی علی اکبر محرابیان وزیر نیرو برای 
اجرای خط انتقال از سد سلمان فارسی به پنج بخش بیرم، صحرای باغ؛ 
علامرودشت، چاهورز و خیرگو اخد شده است. حسین حسین زاده نماینده 
مجلس گفت: وزیر نیرو در این نشست و دیدار با مسئولان استان فارس 
تاکید داشت که عملیات اجرایی این طرح باید در کمترین زمان ممکن آغاز 
شود. وی تصریح کرد: قرار است که در جلسه ای به همین منظور و با حضور 
استاندار فارس و دستگاه های مربوطه از جمله شرکت آب منطقه ای و 
شرکت آب و فاضلاب استان و شهرستان های جنوبی فارس در اسرع وقت در 
خصوص فرآیند آغاز عملیات اجرایی این طرح تصمیمت راهگشا اتخاذ شود.
حسین زاده یادآور شد: مطالعات این طرح به اتمام رسیده و مصوبه و دسور 
لازم هم از سوی وزیر نیرو در این راستا اخذ شده است و مدیریت اجرایی 
استان هم که با اهتمام ویژه به دنبال اجرایی کردن آن است که امیدوار 
هستیم تا پیش از سال جاری و در همین دهه پرفروغ فجر شاهد آغاز 

عملیات اجرایی آن باشیم.

سخنگوی کمیسیون تحقیقات، آموزش و فناوری مجلس شورای اسلامی از مصوبه 
اعتبار ۱۲۵هزار میلیارد ریال بودجه اجرای طرح رتبه بندی معلمان در سال ۱۴۰۱ در 
مجلس خبر داد. رضا حاجی پور درباره آخرین وضعیت طرح رتبه بندی معلمان در 
صحن علنی مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: پس از بررسی جزئیات طرح در 
کمیسیون تحقیقات، این طرح در صحن علنی مجلس با اکثریت آرا مصوب شد 
و از طریق اداره کل قوانین برای شورای نگهبان فرستاده شد. شورای نگهبان از این 

طرح  چند ایراد جزئی گرفته است و این ایرادها در حال برگرداندن می باشد.
نماینده مردم آمل در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه یکی از ایرادات اصل 
75 در امر تأمین مالی است، عنوان کرد: در این زمینه سازمان برنامه و بودجه 
حدود 25هزار میلیارد تومان بودجه برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان در سال 

1401 برآورد کرده بود.
حاجی پور با تأکید بر اینکه مجلس مبلغ 12هزار و 500 میلیارد تومان را از ابتدای 
نیمه دوم امسال مصوب کرده بود و سازمان برنامه و بودجه نیز موافق تصویب 
این بودجه بود، ابراز کرد: این میزان بودجه طبق توافق و با حضور ریاست سازمان 
برنامه و بودجه در صحن علنی مجلس برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان در سال 

1401 تأمین می شود.

با حضور رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر و فرمانده انتظامی غرب استان تهران 
12 تن و 750 کیلو مواد مخدر در روستای اخترآباد شهرستان ملارد امحا شد. سردار 
کیوان ظهیری در حاشیه مراسم امحای مواد مخدر در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
مواد مخدر بلای خانمان سوزی است که متأسفانه برخی از خانواده ها با این معضل 

اجتماعی روبه رو شده اند.
وی با بیان اینکه پلیس در عرصه مبارزه و مقابله با مواد مخدر برنامه های مهمی دارد 
افزود: والدین و خانواده ها در کنترل رفتار فرزندان دقت داشته باشند و نوجوانان و 
جوانان را در زمینه آسیب های گرایش به مواد مخدر توجیه کرده و دغدغه مند باشند.

فرمانده انتظامی غرب استان تهران با اشاره به عملکرد پلیس در 10 ماه گذشته در 
زمینه کشفیات مواد مخدر بیان کرد: 15 تن انواع مواد مخدر از قاچاقچیان کشف شد 
و 550 قاچاقچی در دام پلیس افتادند که 12 تن و 750 کیلوگرم آن امحاء و سایر مواد 

مخدر پس از طی مسیر و مراحل قضایی امحاء خواهد شد.
فرمانده انتظامی غرب استان تهران در پایان با اشاره به تداوم اجرای طرح های 
مقابله ای مواد مخدر توسط پلیس با مشارکت و همکاری دستگاه های دولتی و 
مرتبط خاطرنشان کرد: در زمینه جمع آوری معتادان متجاهر و ساماندهی آن ها 

تعامل خوبی با فرمانداران و ادارات بهزیستی انجام گرفته است.

۱۲۵هزار میلیارد ریال برای اجرای طرح 
رتبه بندی معلمان مصوب شد

با حضور رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر 
۱۲ تن مواد مخدر در ملارد امحا شد

وزیر نیرو دستور اجرای انتقال آب از سد 
سلمان به جنوب فارس را صادر کرد

اصغر قلندری
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فرهنگی

نگاه

مطابق اصل یکصد و پنجاه و ششم از فصل یازدهم قانون 
اساسی جمهوری اسلامی ایران، قوه  قضائیه  قوه  ای  است 
مستقل  که  پشتیبان  حقوق  فردی  و اجتماعی  و مسئول  
تحقق  بخشیدن  به  عدالت  و عهده  دار وظایف  مشخصی 
است. در نهایت مطابق اصل یکصد و شصتم از فصل یاد 
شده، وزیر دادگستری  مسئولیت  کلیه  مسائل  مربوطه  به  
روابط قوه  قضائیه  با قوه  مجریه  و قوه  مقننه  را بر عهده  دارد 
و از میان  کسانی  که  رئیس  قوه  قضائیه  به  رئیس  جمهور 

پیشنهاد می  کند انتخاب  می  گردد.
جمله  از  مجلس  مصوب  قوانین  برخی  تجویز  به  بنا 
کنترل  و  مهندسی  نظام  قانون  و  ها  شهرداری  قانون 
ساختمان معرفی عضو حقوقدان بعنوان نماینده وزارت 
هایی  کمیسیون  جلسات  در  حضور  برای  دادگستری 
نظیر کمیسیون ماده صد، قانون شهرداری ها و شورای 

انتظامي نظام مهندسی ساختمان که عهده دار بررسی 
به  موصوف  انتظامی  و  ای  حرفه  ساختمانی،  تخلفات 
وظایف این دستگاه ها هستند، بر عهده وزارت دادگستری 
و متعاقب آن بر ضمه ادارات کل دادگستری استان ها 
قرار دارد. با این توصیف اعضای حقوقدان کمسیون های 
ماده صد قانون شهرداری ها و شورای انتظامی استان 
از میان قضات عالی رتبه کشور و استان انتخاب و در 
جلسات مربوطه شرکت می کنند.  اما وقتی به نحوه و 
منابع پرداخت این حق الجلسات یا حق الزحمه ها می 
رسیم، با یک ابهام اساسی مواجه می شویم. حق الجلسه 
یا حق الزحمه اعضای حقوقدان حاضر در تشکیلات یاد 
شده چگونه و از کدام منبع یا ردیف مشخص موجود در 
ردیف های پرداخت وزارت دادگستری پرداخت می شود؟ 
مطابق اطلاعات نگارنده، حق الجلسه اعضای حقوقدان 
حاضر در کمیسیون  های ماده صد قانون شهرداری ها 

و شورای انتظامی نظام مهندسی ساختمان در کشور و 
استان از سرفصل های حقوق مزایای موجود در ساختار 
پرسنلی وزارت دادگستری پرداخت نمی شود. این مبالغ 
سازمان  و  ها  شهرداری  مالی  منابع  محل  از  مستقیما 
نظام مهندسی ساختمان به حساب نامبردگان واریز می 
گردد. با این اطلاعات یک سئوال اساسی در ذهن نگارنده 
مطلب به وجود آمده است. آیا وجود این قبیل روابط 
مالی میان عضو حقوقدان حاضر در ساختار کمسیون ها 
و شوراهای یاد شده که در عمل عهده دار وظایف قانونی 
هستند  مجریه  قوه  های  مسئولیت  حوزه  در  مشخص 
مطلوب به فایده تلقی می شود؟ آیا با توجه به شرایط 
خاص کشور و واقعیت های عینی و قابل لمس از نحوه 
فعالیت کمیسیون های ماده صد و شورای انتظامی نظام 
مهندسی ساختمان بهتر نیست حق الجلسه یا حق الزحمه 
نمایندگان حقوقی وزارت دادگستری در ساختارهای یاد 
شده در قالب حق ماموریت مستقیما از محل منابع همین 
وزارت خانه یا در اقل ترین حالت به واسطه دریافت این 
حقوق توسط وزارت دادگستری از نهاد مربوطه به حساب 
این نمایندگان واریز شود؟ آیا شرایط  فعلی و حاکم در 
این قبیل پرداخت ها به عنوان یک عامل موثر در ایجاد 
خدشه به استقلال دستگاه قضایی محسوب نمی شود؟ 
کشور  قضایی  دستگاه  مسئولان  است  امیدوار  نگارنده 

پاسخ مناسبی در قبال ابهام مطروحه ارائه فرمایند.

در کمیسیون ها و شوراهای خارج از ساختار دستگاه قضایی؛

دوگانه دریافت حق الجلسه توسط »نمایندگان دستگاه قضایی«

روح الله نیاخلیلی

 عضو سازمان نظام مهندس 
ساختمان استان البرز

امُیکرون در مقایسه با دلتا ۹1 درصد کمتر موجب مرگ می شود!
تحقیقات جدید محققان دانشگاه کالیفرنیا نشان می دهد که احتمال بستری شدن در بیمارستان یا مرگ ناشی از سویه 
اومیکرون کووید ۱۹ نسبت به سویه دلتا بسیار کمتر است. مطالعه کالیفرنیا شامل تقریباً ۷۰ هزار بیمار کرونایی بود که 
نشان داد افراد مبتلا به سویه اومیکرون، ۹۱ درصد کمتر در معرض خطر مرگ ناشی از این بیماری هستند. همچنین 

پذیرش در ICU بیمارستان در میان افراد مبتلا به اومیکرون به میزان ۷۴ درصد کمتر بود.

سینما و تئاتر کتاب و ادبیاتجشنواره

»قدرت سگ«، »تل ماسه«، »بلفاست«، »داستان وست ساید«، »پادشاه ریچارد«، 
»به بالا نگاه نکن«، »پیتزا لیکوریس«، »دختر گمشده«، »تیک، تیک ... بوم«، 
:»تزاژدی مکبث«، »کوچه کابوس«، »ماشین منو بران«، »ریکاردوس بودن«، »مرد 
عنکبوتی: راهی به خانه نیست« و فیلم سینمایی »قهرمان« از جمله فیلم های 
حاضر در فهرست آثار واجد شرایط در شاخه بهترین فیلم نود و چهارمین دوره 

جوایز سینمایی اسکار هستند. 
امسال قرار است ۱۰ فیلم به صورت قطعی به عنوان نامزد نهایی شاخه بهترین فیلم 
معرفی شوند، بر خلاف چند سال اخیر که این عدد بین ۵ تا ۱۰ فیلم متغیر بود. همه این 
۲۷۶ فیلم دارای معیارهای واجد شرایط شامل نمایش در یک سینمای تجاری در یکی از 
شش منطقه شهری ایالات متحده از جمله لس آنجلس و پنج ناحیه شهر نیویورک بین 
۱ مارس تا ۳۱ دسامبر ۲۰۲۱ بوده و حداقل به مدت هفت روز متوالی در این سینماها، 

سینماها یا سینما-ماشین ها اکران شده اند. 
این فیلم نماینده سینمای ایران در شاخه بهترین فیلم بین المللی اسکار ۲۰۲۲ نیز هست 
و به فهرست نامزدهای اولیه شامل ۱۵ فیلم نیز راه یافته است. رای گیری نهایی برای 
معرفی نامزدهای نهایی نود و چهارمین دوره جوایز سینمایی اسکار  ۲۷ ژانویه )۷ بهمن( 

آغاز و اول فوریه )۱۲ بهمن( به پایان می رسد.

آیین افتتاحیه دومین نمایشگاه مجازی کتاب تهران، عصر شنبه ۲ بهمن ماه، با حضور 
یاسر احمدوند، معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، محمود شالویی، 
سرپرست معاونت امور هنری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی و علی رمضانی، رئیس 
دومین نمایشگاه مجازی کتاب تهران و مدیرعامل موسسه خانه کتاب و ادبیات ایران 

در تالار عاشوری موسسه خانه کتاب و ادبیات ایران برگزار شد.
علی رمضانی، رئیس نمایشگاه مجازی کتاب تهران در آیین افتتاح این رویداد، از دومین 
پویش نمایشگاه با عنوان »من هم کتاب خریدم« خبر داد و گفت: از علاقه مندان 
می خواهیم بعد از خرید کتاب از نمایشگاه و به اشتراک گذاری سفارش خود در فضای 

مجازی هشتک من هم کتاب خریدم را فعال کنند.
رمضانی ادامه داد: دومین نمایشگاه مجازی کتاب تهران ۲۴ ساعته به علاقه مندان به 
کتاب خدمات ارایه می کند. دوستداران کتاب می توانند آثار را خریداری و به صورت 
رایگان از خدمات پستی برای دریافت سفارش های خود بهره مند شوند. همزمان در 
مرکز پاسخگویی نمایشگاه و در نقطه اوج نمایشگاه، هفتاد نفر پاسخگوی پرسش های 
مردم هستند. اگر کاربران در جریان ثبت سفارش و دریافت مرسوله خود دچار مشکل 
شدند مرکز پاسخگویی از ساعت ۹ تا ۲۱ از طریق شماره تماس ۹۱۰۰۹۸۹۸ آماده 

راهنمایی آن هاست.

سخنگوی انجمن سینماداران که پیش از این، از اکران رایگان سینماها برای بانوان 
همزمان با روز مادر داده بود،  از لغو این طرح خبر داد. درحالی که محمدرضا صابری 
سخنگوی انجمن سینماداران در گفت و گویی اعلام کرد، با توافق شورای صنفی 
و سازمان سینمایی بنا بود روز یکشنبه سوم بهمن ماه سینماهای سراسر کشور به 
مناسبت میلاد حضرت فاطمه زهرا سلام الله علیها برای بانوان رایگان باشد اما این 
طرح از طرف وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با مخالفت مواجه شد. بنا بر اعلام روابط 
عمومی انجمن سینماداران روز یکشنبه سوم بهمن ماه سینماها به روال عادی به 
فعالیت خود ادامه می دهند. مرد نقره ای به کارگردانی محمدحسین لطیفی، ازدواج 
جنجالی ساخته اصغر نصیری، عطر شیرین، عطر تلخ به کارگردانی ناصر محمدی، 
صحنه زنی ساخته علیرضا صمدی، گشت ارشاد ۳ به کارگردانی سعید سهیلی، بی همه 
چیز ساخته محسن قرایی، دینامیت به کارگردانی سید مسعود اطیابی، قهرمان ساخته 
اصغر فرهادی، آتابای به کارگردانی نیکی کریمی، گربه سیاه به کارگردانی کریم امینی در 
سینماهای سراسر کشور در حال اکران است. همچنین در گروه سینمایی هنر و تجربه 
نیز فیلم هایی چون من یوسفم مادر به کارگردانی محمدرضا فرطوسی، سرانگشتان 
فرشته ساخته محسن آقالر به سینه ما رکس کارگردانی صادق دهقان، کاغذ پاره ها 

ساخته بهزاد نعلبندی، دشت خاموش به کارگردانی احمد بهرامی در حال اکران است.

دومین نمایشگاه مجازی کتاب 
تهران افتتاح شد

وعده بلیت رایگان سینما 
برای بانوان لغو شد

»قهرمان« واجد شرایط اسکار
 بهترین فیلم شد

سینمای جهان

بازگشت شاهانه »جانی دپ«
 به دنیای بازیگری

جانی دپ که از طرف همسر سابقش، امبر هرد، به خشونت 
خانگی متهم شد، از سال ۲۰۲۰ که در فیلم میناماتا ساخته 
اندرو لویتاس درباره یک عکاس جنگی بازی کرد تاکنون جلوی 
دوربین هیچ فیلمی نرفته است. اگرچه این بازیگر سرشناس 
آمریکایی پس از اتهامات خشونت خانگی و درگیری حقوقی با 
روزنامه سان انگلیس از هالیوود طرد شد اما در اروپا واکنش 
منفی چندانی نگرفت. وی اخیرا از دو جشنواره کارلووی واری 
و سن سباستین جایزه افتخاری دریافت کرد. او همچنین در 
سال ۲۰۲۰ در جشنواره فیلم های آمریکایی دوویل در فرانسه 
مورد تجلیل قرار گرفت و جایزه خود را از دستان کاترین دنو 
دریافت کرد. حالا این ستاره هالیوودی قرار است در فیلم بعدی 
مایوین، بازیگر و سینماگر فرانسوی، نقش لویی پانزدهم فرانسه 
را بازی کند. فیلمبرداری این پروژه تابستان سال جاری در 
لوکیشن هایی از فرانسه آغاز می شود. عنوان فیلم و داستان آن 
هنوز اعلام نشده است. لویی پانزدهم، ملقب به لویی محبوب، 
۵۹ سال در فرانسه حکمرانی کرد که پس از لویی چهاردهم، 
بلندترین مدت پادشاهی در این کشور است. این پادشاه با 
وجود لقبی که داشت، در پایان به دلیل اتهام فساد و عیاشی در 
حالی درگذشت که چندان محبوب نبود. جانی دپ برای بازی 
در این فیلم باید روی زبان فرانسه خود کار کند. اگرچه وی چند 
سالی را در فرانسه زندگی کرده است اما هنوز فرانسه را با لهجه 

آمریکایی صحبت می کند.

اما وقتی به نحوه و منابع پرداخت این حق الجلسات یا حق الزحمه ها می رسیم، با یک ابهام اساسی مواجه 
می شویم. حق الجلسه یا حق الزحمه اعضای حقوقدان حاضر در تشکیلات یاد شده چگونه و از کدام منبع یا ردیف 

مشخص موجود در ردیف های پرداخت وزارت دادگستری پرداخت می شود؟ 
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ورزشی
تایید پیشنهاد سلتیک به قایدی با جزئیات

شبکه »دبی اسپورت« امارات از پیشنهاد جدید و نجومی با تیتر» پیشنهاد هنگفت سلتیک برای جذب مهدی 
قایدی« پرداخت. طبق اعلام این رسانه معتبر باشگاه شباب الاهلی دوبار پیشنهاد سلتیک را رد کرد ولی باشگاه 

اسکاتلندی با پیشنهاد جدید 4.5 میلیون یورویی به دنبال کسب رضایت باشگاه اماراتی است.

سوژه

شماره ۹ »شیرها« به آزمون رسید؛

ســردار به بایر لورکوزن پیوست
روز گذشته، سردار آزمون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران و باشگاه 
زنیت سن پترزبورگ پس از کش و قوس های فراوان با قراردادی 

پنج ساله به بایر لورکوزن پیوست.
با توجه به پایان قرارداد آزمون و زنیت در پایان فصل، شایعات 
فراوانی درباره آینده او مطرح شده بود و حتی خبرنگاران مطرح 
دنیا مانند دی مارتزیو از علاقه یوونتوس به مهاجم تیم ملی 
فوتبال ایران خبر داده بودند. با این حال پس از عنوان شدن 
اسامی لیون، یووه، برنلی و نیوکاسل، در نهایت سردار آزمون به 
لورکوزن پیوست. به این ترتیب، آزمون تا پایان فصل در زنیت 

می ماند و فصل آینده به بوندسلیگا می رود.
شایان ذکر است؛ مهاجم ۲۷ ساله تیم ملی که پیش از شروع 
فصل ۲۲-۲۰۲۱ هم قرار بود به لورکوزن بپیوندد، شماره ۹ این تیم 
را را بر تن خواهد کرد. بایر لورکوزن در حال حاضر با ۳۵ امتیاز در 

رده سوم جدول رده بندی بوندسلیگا قرار دارد.

جواز حضور در دور سوم مسابقات کسب شد؛

دومین پیروزی وفایی 
در رقابت های اسنوکر شوت آوت

ملی پوش اسنوکر ایران در رقابت های شوت آوت به پیروزی 
دست یافت. حسین وفایی، ملی پوش اسنوکر ایران که در 
رقابت های شوت آوت ۲۰۲۲ شرکت کرده است در اولین رقابت 
خود به مصاف پیتر دولین رفت و توانست با نتیجه یک بر صفر 

به پیروزی دست پیدا کند.
ملی پوش اسنوکر ایران در دومین بازی خود در این رقابت ها روز 
شنبه به مصاف بری پینجز رفت و توانست باز هم به پیروزی 
یک بر صفر دست پیدا کند. حسین وفایی که در رده ۴۲ جهان 
قرار دارد در بازی دوم خود مقابل حریف انگلیسی که در رده ۱۱۲ 
جهان قرار داشت به پیروزی رسید. ملی پوش اسنوکر ایران با 
این پیروزی موفق شد جواز حضور در دور سوم این مسابقات 

را کسب کند.
 )۲۰۲۲ Shoot Out( گفتنی است؛ رقابت ها اسنوکر شوت آوت
یک تورنمنت حرفه ای است که از ۲۰ تا ۲۳ ژانویه در انگلستان 
کار خود را دنبال می کند. رایان دی، مدافع عنوان قهرمانی این 
رقابت ها به شمار می آید چرا که او توانسته بود در دور قبل مارک 
سلبی را در فینال ۲۰۲۱ شکست دهد. مجموع جوایز این رقابت ها 
۱۷۱ هزار پوند تخمین زده شده است که نفر اول می تواند ۵۰ هزار 
پوند به جیب بزند. همچنین نفر دوم این مسابقات ۲۰ هزار و نفر 

سوم ۸ هزار پوند برنده خواهند شد.

دیالوگ

»علیرضا یساولی« -قهرمان رشته پاورلیفتینگ- و دارای ۹ 
مدال جهانی در گفت وگویی اختصاصی با روزنامه »دنیای 
هوادار« گفت: به تناسبِ علاقه ای که به ورزش دارم و 
را  ورزشی  مجموعه  شهیدم،  برادر  دو  بخاطر  همچنین 
راه اندازی کردم، که درآمد آن صرف امور خیریه می شود، 
گرچه بنده هم می توانستم از این ملک برای کسب درآمد 
یا استفاده شخصی بهره بگیرم، اما بنا به دلایلی از این 

درآمد گذشتم.
وی افزود: اصلی ترین دلیل انجامِ این  عمل، علاقه ای بود 
که به ورزشکاران جوان دارم، چرا که عقیده بنده بر این 
باید به ورزش تشویق شوند، تا شاید  است که جوانان 
بتوانم در حدِ توان و بضاعت خود، کمکی کنم و جوانان 
به ورزش روی بیاورند و از ناهنجاری های فعلی جامعه تا 

حدی جلوگیری شود .
یساولی خاطر نشان کرد: برای بنده بزرگترین ارزش این 
اقدام، این است که مقوله حمایت از جوانان در ورزش 
میسر شود، اینکه جوانی در این باشگاه ورزش کند و در 
آینده در مسیر پیشرفت و موفقیت قرار گیرد، از هر چیزی 

برای بنده ارزشمندتر و مهم تر است.
وی گفت: نکته حائزاهمیت جایی است که همه دوستانی 
داوطلبانه  بنده همکاری می کنند،  با  این باشگاه  در  که 
حضور دارند، از زحمات مدیریت باشگاه خانم دکتر عقیلی، 
آقایان شمس و بابایی و همچنین پهلوان علیرضا حیدری 

که از دوستان بسیار خوب من هستند و همگی به هر 
نحوی به بنده لطف دارند، قدردانی می کنم. 

یساولی در خصوص شرایط خود و مسابقات بین المللی 
پیش رو تصریح کرد: بنده همیشه ورزش می کنم و ورزش 
کردنِ من، پیامی برای جوانان دارد، در شرایطی که، از سن 
قهرمانی بنده گذشته، اما هنوز هم رکورددار دنیا هستم و 
قهرمان جهان می شوم، البته هنوز شکستی را تجربه نکردم 

که کناره گیری کنم.
وی افزود: دو سالی است که بخاطر شیوع ویروس کرونا 
و لغو مسابقات، رقابتی در جهان برگزار نشده و اولین 
مسابقه ای که در پیش رو داریم، مسابقات قزاقستان است 
که تصمیم دارم در این مسابقه شرکت کنم و امیدوارم که 

بتوانم باز هم مدالی برای مردم کشورم کسب کنم.
یساولی درموردِ مسابقات پیش روی خود گفت: 
قهرمانی  پاورلیفتینگ  مسابقه  حاضر  حال  در 
جهان را در پیش داریم، گرچه هنوز هم کشور 
میزبان مشخص نشده، اما پیش بینی ها بر این 

قزاقستان  کشور  در  رقابت ها  که  است 
در  ایران  تیم ملی  شد،  خواهد  برگزار 

کرد  خواهد  شرکت  رقابت ها  این 
که، بنده هم تمرینات آماده سازی 
خود را به طور جدی آغاز کرده ام. 
که  مشغله ای  بدلیل  گرچه 
اردوهای  در  نمی توانم  دارم، 
شرکت  تیم ملی  آماده سازی 
که  شاکرم  را  خدا  اما  کنم، 
نشدم  مردم  شرمنده  تاکنون 
و در هر مسابقاتی که شرکت 

کردم، با دستِ پر برگشتم.
مدالی  آخرین  داد:  ادامه  وی 

 ۲۰۱۸ رقابت های   در  کردم  کسب  که 

سن پترزبورگ روسیه بود که موفق به کسب ۴ مدال طلای 
جهانی در رشته پاورلیفتینگ شدم و ستاره مسابقات لقب 
برای  و  است  خوب  تمریناتم  شرایط  هم  حالا  گرفتم، 
آموزش علاقه مندان، آکادمی بوکس را هم تاسیس کردم 
و گمان می کنم، در کل استان، هیچ باشگاهی به اندازه 

باشگاه  ما بوکسور نداشته باشد.
یساولی در ادامه صحبت های خود، تصریح کرد: ورزش 
ارزان ترین تفریح است، اگر هزینه ای برای ورزش نکنید، 
باید همین مقدار یا بیشتر از آن را خرج درمان بیماری 
کنید، بنده از مسئولین تقاضا دارم، از ورزشکاران بیشتر 
حمایت کنند، چرا که وقتی ورزشکاری تازه به ورزش روی 
می آورد، نگاه به قهرمانان پیشین خود می کند و سرگذشت 
آن ها برایش مهم است، زمانی که ببیند یک قهرمان جهان 
در فقر و تنگدستی زندگی می کند و هیچ حمایتی 
از سمت مسئولین مملکت نمی شود، یقینا ناامید 
می شود، اما اگر ببیند قهرمان ورزشی محبوب، پس 
از پایان دوره قهرمانی از حمایت مسئولین به 
سرگذشت  و  است  برخوردار  کافی  اندازه 
خوبی دارد، آن جوان بیشتر به ورزش 

علاقمند می شود.
یساولی در پایان خاطر نشان کرد: 
اینکه هزینه های ورزش در کشور 
است  حقیقت  یک  بالاست،  ما 
و باید برای حل این معضل فکرِ 
باید  پایان  در  اما  شود،  اساسی 
از زحماتِ دوستِ خوبم، پهلوان 
که  چرا  کنم،  قدردانی  حیدری 
همیشه برای پرداخت هزینه های 
تهیه  قبیل  از  ورزشکاران  جاری 
برگزاری  شرایط  و  وسایل  امکانات، 

مسابقات، کمک حال ما بوده اند.

در آغاز دور برگشت رقابت های لیگ برتر ، پرسپولیس 
و فولاد روز گذشته در ورزشگاه آزادی به میدان رفتند 
پرسپولیس خاتمه  نفع  به  با یک گل  دیدار  این  که 
یافت و راهی تعطیلات نیم فصل شد. مهدی عبدی 
در دقیقه ۴۹ برای پرسپولیس گلزنی کرد. با این نتیجه 
پرسپولیس ۳۵ امتیازی شد و با یک بازی بیشتر، هم 
امتیاز با استقلال و به علت تفاضل گل کمتر، در رتبه 
دوم جدول رده بندی باقی ماند. فولاد هم با ۲۱ امتیاز، 

به رتبه هشتم سقوط کرد.
نیمه نخست: در دقیقه ششم، ارسال توپ به روی دروازه 
پرسپولیس، با ضربه سر قدرتمند لوسیانو پریرا همراه 
بود که حامد لک به سختی توپ را به کرنر فرستاد. در 

دقیقه ۹ باز هم خطری روی دروازه پرسپولیس ایجاد 
شد که باز هم ضربه سر عباسی در یک قدمی دروازه، به 
بیرون رفت. در دقیقه ۱۶ هافبک فولاد با دریبل دو، سه 
بازیکن پرسپولیسی، به دهانه محوطه شش قدم رسید 
و در حالی که می توانست دروازه پرسپولیس را باز کند، 
پاس داد که این ضربه بلندتر از قامت پاتوسی بود و 

توپ عرض زمین را طی کرد.
یک دقیقه بعد ضد حمله تند و تیزی توسط مهدی 
فولادی ها،  ماندن  جا  روی  که  شد  پی ریزی  ترابی 
بازیکنان پرسپولیس به شکل پرتعداد به دروازه حریف 
مهدی  اشتباه  ضربه  و  ناهماهنگی  یک  اما  رسیدند 
عبدی، این موقعیت خطرناک را به باد داد. در دقیقه 
۳۶ ضربه آزاد مهدی ترابی به تیر دروازه برخورد کرد. 
سه دقیقه بعد، روی یک ضد حمله سریع، مهدی عبدی 
در موقعیت بسیار مناسبی صاحب توپ شد که وحید 

حیدریه به خوبی این توپ را به کرنر فرستاد.
احسان  سر  ضربه  با  توپ  دقیقه ۴۸،  در  دوم:  نیمه 
مجتبی  دست  به  جریمه  محوطه  داخل  در  پهلوان 
نجاریان برخورد کرد که داور دستور به ادامه بازی داد 
داشتند.  پنالتی  خطای  به  اعتقاد  پرسپولیسی ها  اما 
در دقیقه ۴۹، حرکت پا به توپ مهدی ترابی تا مقابل 
دروازه توسط مدافع فولاد به طور ناقص دفع شد که 
بلافاصله با شوت مهدی عبدی از بیرون محوطه جریمه 

به گل تبدیل شد.

هفته  مسابقه  ترین  از حساس  یکی  بدون شک  اما 
شانزدهم لیگ بیست ویکم دیدار بین مس رفسنجان 
و سپاهان اصفهان بود که در در ورزشگاه شهید زینلی 
برگزار شد و با نتیجه سه بر یک به سود شاگردان محمد 
ربیعی به پایان رسید و رفسنجانی ها در شرایطی با 26 
امتیاز و یک بازی بیشتر نسبت به آلومینیوم اراک رتبه 

چهارم جدول لیگ را تصاحب کردند.
در این دیدار که با نتیجه ۳ بر یک به سود شاگردان 
محسن  و   )۲( منشا  گادوین  رسید.  پایان  به  ربیعی 
آذرباد برای مس و مغانلو برای زردپوشان گلزنی کردند. 
شایان ذکر است؛ گل شهریار مغانلو به مس در ثانیه ۱۳ 

دومین گل سریع تاریخ فوتبال ایران شد. 

»قهرمان پاورلیفتینگ جهان« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

ورزش ارزان ترین تفریح است اما ورزشکار به حمایت نیاز دارد

ادامه تیره روزی های سپاهان با محرم؛

پرسپولیس با ذوبِ فولاد به تعطیلات زمستانی رفت

لیگ برتر

سارا گلزاری

  خبرنگار
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فرهاد غلامعلی

 نویسنده

ورزشی
سعید معروف در راه لیگ ترکیه

سعید معروف ملی پوش والیبال ایران که بعد از المپیک توکیو از تیم ملی خداحافظی کرد اکنون در آمریکا به سر می 
برد. طبق ادعای سایت ایتالیایی volleynews سعید معروف قرار است در لیگ والیبال ترکیه و تیم والیبال فنرباغچه 

بازی کند.

سوژه

در تورنمنت فوتسال آسیای مرکزی؛
دختران ایران، تاجیک ها 

را گلباران کردند
تیم ملی زنان ایران در دومین مسابقه از تورنمنت فوتسال 
آسیای مرکزی تاجیکستان را شکست داد.  تیم ملی فوتسال 
زنان ایران در دومین دیدار از مسابقات فوتسال آسیای مرکزی 
موسوم به کافا شنبه، دوم بهمن ماه مقابل تاجیکستان به 

میدان رفت و با ۱۲ گل به پیروزی رسید.
فاطمه پاپی، فرشته خسروی دو گل، فرشته کریمی دو گل، 
سارا شیربیگی سه گل، سحر پاپی دو گل، مهسا علی مددی 
گلزنان ایران بودند.  یک گل را هم بازیکنان تاجیکستان وارد 
دروازه خود کردند.  تیم ایران که در اولین دیدار خود ازبکستان 
را با نتیجه ۵ بر ۲ شکست داد،   دوشنبه چهار بهمن ماه از 
ساعت ۱۵ به وقت محلی مقابل قرقیزستان به میدان می رود.
این اولین تورنمنت ایران بعد از حدود دو سال تعطیلی است. 
آخرین باری که ایران در تورنمنتی بین المللی شرکت کرد 
اردیبهشت ماه ۱۳۹۸ بود که به روسیه اعزام شد. سحر پاپی، 
فاطمه پاپی، طاهره مهدی پور، اعظام آخوندی، مهسا علی 
مددی، فاطمه رحمتی، فرشته خسروی، سحر زمانی، فرشته 
کریمی، فرزانه توسلی، سارا شیربیگی، نسترن مقیمی و نسا 
احدی بازیکنان ایران در این تورنمنت هستند که هدایت آنها 

را فروزان سلیمانی بر عهده دارد.

پس از برگزاری مجمع انتخاباتی؛
مجید هنرجو رییس فدراسیون 

اسکیت شد
مجمع انتخاباتی فدراسیون اسکیت روز شنبه دوم بهمن 
۱۴۰۰ صبح جهت انتخاب رئیس و اعضای هیأت رئیسه 
ریاست  شد.  برگزار  المپیک  ملی  آکادمی  در  فدراسیون 
این مجمع را محمد پولادگر به عهده داشت و کیکاووس 
سعیدی نماینده کمیته ملی المپیک بود. در پایان دو 
مرحله رای گیری، مجید هنرجو با ۳۰ رای از مجموع ۵۵ 
شد.  انتخاب  فدراسیون  رییس  عنوان  به  ماخوذه  آرای 

همچنین رضا شجیع در دور دوم ۲۵ رای کسب کرد.
سارا  رای،   ۲ نیا  خیری  حسین  انتخابات،  اول  دور  در 
فرشتیان ۳ رای، مجید هنرجو ۲۶ و رضا شجیع ۲۴ رای 
کسب کردند. چون رضا شجیع و مجید هنرجو حدنصاب 
۲۹ رای را کسب نکرده بودند انتخابات بین این دو نفر به 
دور دوم کشید. رضا شجیع کارمند وزارت ورزش و جوانان 
و نایب رئیس فدراسیون همگانی و هنرجو نایب رئیس 

فدراسیون اسکیت است. 
نیا  خیری  حسین  جمشیدیان،  قدرت  مددی،  فریبا 
نقندر،  خراسانی  عجم  محمد  شجیع،  رضا  فیروزجاه، 
محمود علیزاده، سارا فرشتیان، علیرضا نصیری و مجید 
هنرجو کاندیدای پست ریاست فدراسیون اسکیت بودند. 
عجم خراسانی قبل از مجمع و محمود علیزاده با غیبت در 
مجمع انصراف خود را اعلام کردند. جمشیدیان، علیرضا 
نصیری و فریبا مددی نیز بعد از صحبت در مجمع به نفع 

هنرجو انصراف دادند.
انتخابات این فدراسیون طبق اعلام وزارت ورزش قرار بود 
۲۲ دی انجام شود که به دلایل نامشخص به تعویق افتاد. 
بهمن محمدرضایی پیش از این رئیس فدراسیون اسکیت 
بود که با پایان ریاستش فریبا مددی به عنوان سرپرست 
و  داد  استعفا  نام  ثبت  از  بعد  نیز  مددی  انتخاب شد. 

فضلی سرپرست فدراسیون شد.
عنوان  به  رای   ۳۹ با  نصیری  علیرضا  مجمع،  ادامه  در 
نایب رییس اول، مریم وفاخواه با ۳۷ رای به عنوان نایب 
رییس دوم، جاسبی با ۳۴ رای به عنوان خزانه دار، سارا 
فرشتیان با ۳۴ رای و حسین خیری نیا با ۲۸ رای به 
عنوان  به  رای  با ۴۵  کاوه صدقی  ورزشی،  خبره  عنوان 
نماینده باشگاه ها، ظهیری با ۲۰ رای و آشور ماهانی با ۳۰ 
رای به عنوان نماینده هیات ها به عنوان اعضای هیات 

رئیسه انتخاب شدند.

دیالوگ

و  آسیا  قهرمانی  هندبال  رقابت های  دوره  بیستمین 
انتخابی رقابت های جهانی از روز سه شنبه ۲۸ دی ماه، 
با حضور ۱۶ تیم به میزبانی عربستان آغاز شده است 
و تیم ملی ایران در مرحله گروهی رقابت ها موفق شد، 
بعنوان  امتیاز ممکن،  و شش  پیروزی  با کسب سه 

صدرنشین گروه به دور دوم رقابت ها صعود کند. 
اما در نخستین دیدار از دور دوم رقابت ها، روز شنبه ۲ 
بهمن ماه، تیم ملی هندبال ایران مقابل تیم ملی عراق قرار 
گرفت که در پایان موفق شد، با نتیجه ۲۸ بر ۲۵ پیروز 
این دیدار حساس و مهیج شود. شایان ذکر است؛ در 
ادامه ی رقابت ها، هندبال ایران برای قطعی کردن صعود 
خود به مرحله بعد، باید روز دوشنبه و چهارشنبه به 
مصاف تیم های کویت و بحرین برود. اما در ارتباط با 
چهار دیدار گذشته تیم ملی هندبال و بازی های پیش رو، 
-کارشناس  پروانه«  با »حسن  اختصاصی  گفت و گویی 

هندبال- داشتیم، که مشروح آن را می خوانید:
ابتدای صحبت های خود  در  هندبال  پیشکسوت  این 
و  استرالیا  مقابل  تیم ملی،  ابتدایی  بازی  دو  گفت: 
هند برای دست گرمی بود و بطور کلی برای هماهنگی 

بازیکنان هم بسیار موثر واقع شد.
پروانه در ادامه گفت: تیم ملی عراق شبیه به تیم ملی 
خودمان است، قدرتی کار می کند و فانتزی باز هم ندارد. 
در مقابل عراق اگر اندوخته ی تیم در نیمه اول نبود، قطعا 
ایران،  بازیکنان  شوربختانه  می کردیم.  واگذار  را  بازی 
عراقی ها را دست کم گرفتند و فکر کردند عراق تیمی 
نیست که بتواند ایران را شکست دهد، هیچ وقت این 
اتفاق به درد تفکرات تیمی که می  خواهد قهرمان شود، 
نمی خورد. اگر دروازه بانِ  نبود قطعا با مشکل مواجه 

می شدیم. 
وی افزود: از بازیکنان جوان استفاده شد و خیلی خوب 
بازی کردند که نشان دادند آینده دار هستند و می توانند 
در آینده کمک حال تیم باشند. دلیل اینکه در بازی با 
عراق به مشکل خوردیم بازی دوستانه ای بود که قبلا 
دو تیم انجام دادند و ایران موفق شد عراق را شکست 
دهد که بازیکنان به همین دلیل بازی را آسان گرفتند، 
ضمن اینکه دروازه بان عراق هم خیلی خوب بود و تمام 
توپ های دوم ما و چند پنالتی را گرفت و خیلی اثرگذار 

بود.
پیروزی  با  کرد:  نشان  هندبال خاطر  پیشکسوت  این 
مقابل عراق، یقینا در جمع چهار تیم خواهیم بود و 
سهمیه مسقیم خواهیم گرفت و چشم خواهیم داشت 
ایجاد  مشکلی  باشد  کدام  هر  که  آسیایی  به سکوی 
نمی کند، ما هدفمان گرفتن سهمیه ی جهانی که در 
سال ۲۰۲۳ در سوئد و لهستان به صورت مشترک برگزار 
فدراسیون  و  هندبال  برای  می تواند  و  است  می شود 
خوشایند باشد، به هر حال حضور در مسابقات جهانی 
در اعتبار و رنکینگ تاثیرگزار است و می تواند بر روی 

کند.  نوجوانان کمک  و  رویکرد جوانان 
فقط یک بار در سال ۲۰۱۴ توانستیم 

مجوز حضور در مسابقات جهانی 
سال  در  که  آوریم  دست  به  را 
و  می شد  برگزار  قطر  در   ۲۰۱۵
به  موفق  دوم  بار  برای  ان شالله 

کسب سهمیه شویم و هندبالمان را 
به رخ کشورهای آسیایی بکشانیم. 

وی تصریح کرد: از اینکه سال های 
گذشته نتوانستیم سهمیه جهانی 

بدلیل  کنیم،  کسب  را 
این بود که با یک 
بازیکن  مجموعه 
در حدود ۱۲ سال 
در  و  کردیم  کار 
قبلی،  فدراسیون 
به  هیچ وقت 

جایگزینی و پوست اندازی تیم ملی فکر نکردیم که در 
فدراسیون فعلی انجام می شود. در سال های آینده از 
محل همین جوان هایی که استعدادیابی شدند و در 
تیم های نونهالان، نوجوانان و جوانان به بازی گرفته 
پشتوانه  با  قوی  تیم  یک  بتوانیم  ان شالله  می شوند 
بازیکن داشته باشیم و مشکلی از این بابت نداشته 

باشیم.
این کارشناس رسانه افزود: با آمدن آقای مانوئل فرناندز 
در  هنوز  اما  است،  گرفته  تیمی  شخصیت  تیم ملی 
دارد.  مشکل  نفرات  شناخت  و  تیمی  کامل  شناخت 
دو سه ماه است که مانوئل آمده و نمی تواند خیلی 
سریع تغییر ایجاد کند ولی دادن شخصیت و روحیه 
مسابقه ای که تیم بتواند برنده از زمین خارج شود، این 
مهم برای تیم بسیار خوب بوده است و بایستی از آقای 
دکتر پاکدل بابت انتخاب آقای مانوئل و جذب اسپانسر 

برای فدراسیون هندبال قدردانی کنیم.
وی افزود: این چهار بازی گذشته را بچه ها باید فراموش 
کنند و هر بازی که انجام می دهیم برای ما یک فینال 
است، بازی با کویت دقیقا فینال است و اگر این تیم را 
شکست دهیم، قطعا صعود خواهیم کرد و ان شالله در 
بازی مقابل کویت پیروز میدان باشیم و کارمان به 
اما و اگر در بازی مقابل بحرین نرسد. در مقابل 
کویت اگر کوچکترین خطا و کم کاری داشته 
باشیم قطعا تنبیه خواهیم شد و لطمه خواهیم 

خورد.
پروانه در پایان درخصوص روزنامه دنیای هوادار 
گفت: این روزنامه تمامی اخبار را به بهترین نحو 
ممکن پوشش می دهد و با 
به  تحلیلی،  نگاهی 
رسانه  های  سطحِ 
افزوده  ورزشی 

است.

»کارشناس هندبال« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

مانوئل فرناندز به تیم  ملی هندبال شخصیت داده است

چندی پیش فدراسیون کاراته هفته دوم مسابقات لیگ 
سبک های آزاد خود را در حالی برگزار کرد، که تصاویر و 
فیلم های منتشر شده از این رقابت ها، از بی نظمی و نادیده 
گرفته شدن مقررات و پروتکل های بهداشتی در فضای 
متراکم  و حضور  تهران  سربسته سالن شهید معتمدی 
ماسک  بدون  هم  آن  حاضر،  نفرات  دیگر  و  ورزشکاران 

حکایت داشت.
این مساله سبب شد تا در یادداشتی، ساده انگاری کرونا از 
سوی فدراسیون کاراته را به نقد کشیده و خواستار توضیح 
شفاف از سوی متولیان آن فدراسیون نسبت به وضعیت 
پیش آمده شویم که البته با واکنش تند مسئول سازمان 

سبک های آزاد کاراته هم مواجه شد.

در آن مقطع اگر از کیفیت برگزاری هفته دوم رقابت های 
لیگ سبک های آزاد کاراته انتقاد و مواردی را نیز بعنوان 
مصداق برشمردیم، هدف نه این بود که صرفا با دیدن یک  
نقطه ضعف، نقاط مثبت و توانمندی کلی این فدراسیون 

نادیده انگاشته شود، بلکه پتانسیل بالای کاراته و سوابق 
۶۰ ساله فعالیت این ورزش در کشور، ایجاب می کرد انتظار 

ما بر اساس قواره واقعی این ورزش باشد.
لیگ  سوم  هفته  مسابقات  برگزاری  در  که  آنچه  اما 
سبک های آزاد به میزبانی سالن کبگانیان تهران مشاهده 
شد، حاکی از عزم جدی تیم برگزاری رقابت ها نسبت به 
برگزاری بی نقص با در نظر داشتن تمامی نکات لازم بود 
که خوشبختانه و به بهترین شکل ممکن، این امر تحقق 
یافت و نکته قابل توجه پخش زنده این مسابقات از طریق 
اینستاگرام رسمی فدراسیون بود که در نوع خود ابتکاری 
دلنشین محسوب می شود. به فدراسیون کاراته و تیم 
برگزاری این رقابت ها دست مریزاد گفته و امیدواریم هر 
هفته شاهد برگزاری لیگ سبک.های آزاد به همین دقت، 

نظم و مدیریت مناسب باشیم.
گفتنی است؛ در پایان هفته سوم سوپر لیگ سبک های 
آزاد که در بخش بانوان روز پنج شنبه ۳۰ دی ماه و در بخش 
آقایان نیز روز جمعه یکم بهمن برگزار شد، باشگاه ناکامورا 
تهران در بخش بانوان و باشگاه نیروی زمینی ماندگار در 
گروه یک آقایان و باشگاه کیوکوشین ناکامورا در گروه دو 

آقایان موفق به صدرنشینی در گروه های خود شدند.

پیامد یک نقد سازنده؛

عزم متولیان کاراته برای جبران اشتباهات گذشته

نگاه

علیرضا آذربرزین

  خبرنگار
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وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی وزارت آموزش و پرورش

ــر آمــوزش و ارتقــای ســامت، مرکــز ســامت  ــت بهداشــت، دفت معاون
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